武汉大学全日制普通本科生学分绩点换算办法

Conversion Method of Credit Hour Grade for Undergraduates in Wuhan University

为了衡量学生的学习质量,本校对本科生实行学分绩点制。其百分制成绩与四分制绩点换算表如下:

Wuhan University adopts credit hour grade system for the evaluation of undergraduates' learning quality. The conversion table between 100-mark grade and 4-mark grade point is as follows:

成绩 (grade)	结 占	(grade point)
90-100	4.	
85-89	3.	7
82-84	3.	3
78-81	3.	0
75-77	2.	7
72-74	2.	3
68-71	2.	0
64-67	1.	5
60-63	1.	0
60分以下	C	

一门课程的学分绩=该课程的绩点×学分数

平均学分绩点(GPA)=所修课程学分绩之和÷所修课程学分之和

必修课程按照同门课程的高分成绩计算,选修课程按照同门课程及格的高分成绩 计算。

根据武汉大学本科生学分绩点换算办法,<u>刘畅</u>(主修:<u>自动化</u>专业)的总绩点为3.73/4.0.

Credit hour of a course= grade point of the course× the credit

GPA = sum of credit hours of the courses taken ÷ sum of credits of the courses taken

The GPA of the required courses are calculated based on the highest score of the same course, and the GPA of the electives courses are calculated based on the highest score of the same passed course.

According to the Conversion Method of Credit Hour Grade for Undergraduates in Wuhan University, the overall GPA of Liu Chang (Major: Automation) is 3.73 out of 4.0.

Department of Undergraduate Education

Wuhan University

期/Date:2020-09-07

武汉大学证明打印